

KCCC SUPER PRAYER WEEK

2/6 MONDAY 週一

PERSONAL SPIRITUAL LIFE REVIVAL 個人靈
命生活的復興 · CHURCH 教會 · UNREACHED
PEOPLE GROUP (UPG)
未得之民

Personal revival

- Ask God to cleanse me from my sins every day: be still before God in a quiet place, ask God to take away distracting thoughts, ask for God's help to search my mind and heart for unconfessed sins while reading 2 Timothy 3:1-5, confess my sins and ask God for cleansing using Psalm 51 and pray for strength and wisdom to break the bondage of sin.
- Evaluate my relationship with God every day: Does God love me (if uncertain or cannot emotionally feel God's love, read Lamentations 3:21-26, Ephesians 2:1-10)? Do I love God? (Read John 14:15; 1John 4:20-21, and then answer the question.) Ask God to help me see the obstacle(s) preventing me from loving God (Read and reflect on 1John 2:15-17 and then pray asking God to remove the obstacles and replace them with the love for God.)
- Renew my love for God's Word every day: read and pray through Psalm 119:1-16, asking God to renew my love for God's Word. From now on, continue to read from Psalm 119 prayerfully every day asking God to grow my love for HIS Word. Read the devotional article every day in English at <https://odb.org/> and follow the Bible reading plan to stay in the Word of God every day if you don't have a personal daily devotional and Bible reading plan.
- Build the foundation of my life on the rock: read Matthew 7:24-27 and ask how I can build the foundation of my life on the rock. Ask God to help me see what areas of my life I have heard the Word of God but have not put into practice. Ask God to give me strength through praying continually in these areas every day to put these into practice.

Church 教會:

For English, please go to <http://english.katyccc.org/bulletin/>

中文: <http://chinese.katyccc.org>

Unreached People Group (UPG) 未得之民:

<https://joshuaproject.net/pray/unreachedoftheday>

ISAIAH 以賽亞書

6:1-7

個人復興

- 請求上帝清除自己的罪孽：在上帝面前安靜，求上帝挪去分散注意力的想法。藉著閱讀提摩太后書 3: 1-5，求神察驗自己的心思和意念，顯示未認的罪，在神面前認罪，並引用詩篇 51 潔淨我，求神賜力量和智慧打破罪的束縛。
- 審查自己與上帝的關係：上帝愛我嗎？（如果不確定或不能在感情上感受到上帝的愛，請閱讀耶利米哀歌 3: 21-26，以弗所書 2: 1-10）我愛上帝嗎？（閱讀約翰福音 14:15；約翰一書 4: 20-21，然後回答這個問題。）求上帝顯示妨礙我愛上帝的障礙（閱讀並反思約翰一書 2: 15-17，然後求神挪去障礙，以愛神的心來取代。）
- 更新自己對神話語的渴慕：通過閱讀並禱告詩篇 119: 1-16，求神更新自己對神話語的渴慕。從今天開始，持續以禱告的心每天閱讀和默想一段詩篇 119 篇，求神增長自己對祂話語的渴慕。如果你還沒有每日讀經靈修的習慣，鼓勵你使用《活潑的生命》或靈命日糧（靈命日糧 traditional-odb.org）靈修讀經。
- 在磐石上建立個人生命的根基：閱讀馬太福音 7: 24-27，並問你如何在磐石上建立個人生命的根基。求上帝幫助你察驗自己的生命有哪些方面，雖然明白神的旨意，但沒有付諸實踐。通過每天不住地禱告，求神加添力量來實現。